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Opwaardering m.b.t. SB Evaluatie Druktemonitor Utrecht 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 Opwaardeerverzoek: Graag wil de VVD de 

SB over de druktemonitor opwaarderen. 
Achtergrond is dat we teleurgesteld zijn over 
de resultaten en willen horen welke lessen 
er getrokken zijn uit dit project. Verder 
hebben we zelf tijdens de introductie van het 
instrument al grote vraagtekens gevraagd bij 
het instrument en vooral de behoefte die 
inwoners er aan zouden hebben. We 
hebben suggesties gedaan om het 
aantrekkelijker te maken, meer informatie 
toe te voegen waardoor het gebruik zou 
kunnen toenemen. Zijn die suggesties wel 
meegenomen? Tot slot herkennen wij het 
bedrag dat in de media over de 
druktemonitor is genoemd (€15.000) niet, wij 
dachten dat er met de totale ontwikkeling 
van de monitor (veel) meer geld gemoeid 
was. Kan het college voor de 
verantwoording aangeven wat de totale 
ontwikkelkosten van de monitor waren, welk 
deel voor rekening van de provincie is 
gekomen en welk deel (eventueel) door 
andere partijen is opgebracht? 

Ook wij zijn teleurgesteld dat het instrument 
niet heeft opgeleverd van wat wij ervan 
verwacht hadden. Continue communicatie 
hierover is noodzakelijk, maar is ons niet 
goed gelukt. 
 
Leerpunten 
Landelijk, en dus ook wij, hebben geleerd 
dat deze informerende tool (nog) niet werkt, 
niet in deze vorm, en niet als afzonderlijke 
tool. De behoefte was er in de eerste 
coronaperiode zeker (gezien ook de reacties 
van gebruikers in Utrecht en Gelderland), 
maar is snel afgenomen na de eerste 
corona periode in 2020. Communicatie is 
belangrijk, net als samenwerking met 
terreineigenaren en beheerders voor 
informatie ter plaatse. Data van Resono 
geeft ons een goed beeld van aantallen 
recreanten (tijd/plaats), en geeft ons beeld 
van drukkere en minder drukke momenten. 
Dit inzicht in onze bezoekers heeft ons veel 
geleerd en kan gebruikt worden voor 
meerdere toepassingen. 
 
Suggesties VVD 
De suggesties die gedaan zijn, zoals de 
‘positieve’ insteek (richten op rustige 
gebieden) hebben we getracht op te pakken 
maar is ons niet goed gelukt. We hebben 
ons gericht op de rust/rustiger (alternatieve) 
gebieden maar de naam druktemonitor was 
te bekend om aan te passen, mede gelet op 
het gebruik buiten onze provincie. We 
hebben gekeken waarmee we de monitor 
binnen ons budget konden verrijken, oa 
aanvulling met bv OV knooppunten, maar 
het te verwachten effect was te beperkt. 
Marktpartijen zijn beter in staat dit op te 
pakken. 
 
Kosten 
De in de pers genoemde 15K kunnen wij 
niet goed plaatsen. Wel is bij de opstart in 
2020 zo’n bedrag genoemd. De 
druktemonitor heeft in de basis gedurende 
de looptijd 23K gekost. Daaronder vallen de 
kosten voor een website, beheer/onderhoud, 
ondersteuning en licenties. Vanaf medio 
augustus 2021 zijn de ‘lokale experts’ 
vervangen door livedata en dagdata van 
Resono. Dit behoorde bij de voorgenomen 
doorontwikkeling waarvoor bij PS ook een 
bijdrage uit het coronafonds gevraagd is, 
welke is afgewezen. We hebben de keuze 
moeten beperken. De totale kosten voor de 
druktemonitor, inclusief de aanschaf data, 
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de communicatie, de coördinatie en 
ondersteuning pilots is 136K over 2,5 jaar, 
dus 54K per jaar.   
 

 


